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Application for Issuance of Chits for Disposal of Construction Waste for Existing Account-holder 
例子：帳戶戶主已繳交3,000元按金獲發10張「載運入帳票」。其後，他使用了5張「載運入帳票」並支付了其中 2張「載運入帳票」的廢 
物處置費用。現在他申請8張「載運入帳票」， 應繳額外增加的按金 = 每張300元 x (8 - 2) = 1,800元 。 如不增加按金，現只可發出2張 
「載運入帳票」，因已繳交有關的廢物處置費用。 Example: Account-holder paid a deposit of $3,000 for 10 Chits. He used 5 Chits for waste  
disposal and then settled the disposal charges for 2 of the Chits. Now he applies for 8 Chits,  the additional deposit required =  
$300/Chit x (8 – 2) = $1,800 .  If account-holder does not want to pay additional deposit, the number of chits can be issued is 2 (relevant 
 charges have been settled). 

帳戶戶主會繳付額外增加的按金。 
帳戶戶主不會繳付額外增加的按金。只有已繳付的按金所函蓋的「載運入帳票」數目方予發出。 The account-holder will not pay the  
additional deposit required. Only the number of Chits covered by the deposit already paid will be issued. 

首次申請發出「載運入帳票」，你會獲通知要繳付的按金數目，按金要求請參閱有關繳費帳戶隨附的「一般資料」。 For application for  
issuance of Chits for the first time, you will be informed of the deposit amount to be paid. For deposit requirement, please re fer to General  
Information accompanied with billing account. 

格內劃上「 √ 」號。

ons 

IV. 遞交申請 Submit the Application 

V. 個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement 

OR submit the completed application form (put in envelope) in person to an office of Environmental Protection Department/Civil 
Engineering and Development Department (Full addresses of the offices are contained in Section II).

有關處理 「載運入帳票」申請的查詢可致電2872 1854 。 For enquiries on processing chit application, please call 2872 1854. 
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Application for Issuance of Chits for Disposal of Construction Waste for Existing Account-holder 
例子：帳戶戶主已繳交3,000元按金獲發10張「載運入帳票」。其後，他使用了5張「載運入帳票」並支付了其中 2張「載運入帳票」的廢 
物處置費用。現在他申請8張「載運入帳票」， 應繳額外增加的按金 = 每張300元 x (8 - 2) = 1,800元 。 如不增加按金，現只可發出2張 
「載運入帳票」，因已繳交有關的廢物處置費用。 Example: Account-holder paid a deposit of $3,000 for 10 Chits. He used 5 Chits for waste  
disposal and then settled the disposal charges for 2 of the Chits. Now he applies for 8 Chits,  the additional deposit required =  
$300/Chit x (8 – 2) = $1,800 .  If account-holder does not want to pay additional deposit, the number of chits can be issued is 2 (relevant 
 charges have been settled). 

帳戶戶主會繳付額外增加的按金。 
帳戶戶主不會繳付額外增加的按金。只有已繳付的按金所函蓋的「載運入帳票」數目方予發出。 The account-holder will not pay the  
additional deposit required. Only the number of Chits covered by the deposit already paid will be issued. 

首次申請發出「載運入帳票」，你會獲通知要繳付的按金數目，按金要求請參閱有關繳費帳戶隨附的「一般資料」。 For application for  
issuance of Chits for the first time, you will be informed of the deposit amount to be paid. For deposit requirement, please re fer to General  
Information accompanied with billing account. 

格內劃上「 √」號。
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IV. 遞交申請 Submit the Application 

V. 個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement 

OR submit the completed application form (put in envelope) in person to an office of Environmental Protection Department/Civil 
Engineering and Development Department (Full addresses of the offices are contained in Section II).

有關處理 「載運入帳票」申請的查詢可致電2872 1854 。For enquiries on processing chit application, please call 2872 1854. 
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Application for Issuance of Chits for Disposal of Construction Waste for Existing Account-holder 
例子：帳戶戶主已繳交3,000元按金獲發10張「載運入帳票」。其後，他使用了5張「載運入帳票」並支付了其中 2張「載運入帳票」的廢 
物處置費用。現在他申請8張「載運入帳票」， 應繳額外增加的按金 = 每張300元 x (8 - 2) = 1,800元 。 如不增加按金，現只可發出2張 
「載運入帳票」，因已繳交有關的廢物處置費用。 Example: Account-holder paid a deposit of $3,000 for 10 Chits. He used 5 Chits for waste  
disposal and then settled the disposal charges for 2 of the Chits. Now he applies for 8 Chits,  the additional deposit required =  
$300/Chit x (8 – 2) = $1,800 .  If account-holder does not want to pay additional deposit, the number of chits can be issued is 2 (relevant 
 charges have been settled). 

帳戶戶主會繳付額外增加的按金。 The account-holder will pay the additional deposit required. 
帳戶戶主不會繳付額外增加的按金。只有已繳付的按金所函蓋的「載運入帳票」數目方予發出。 The account-holder will not pay the  
additional deposit required. Only the number of Chits covered by the deposit already paid will be issued. 

首次申請發出「載運入帳票」，你會獲通知要繳付的按金數目，按金要求請參閱有關繳費帳戶隨附的「一般資料」。 For application for  
issuance of Chits for the first time, you will be informed of the deposit amount to be paid. For deposit requirement, please re fer to General  
Information accompanied with billing account. 
如不是首次申請發出「載運入帳票」及所申請的「載運入帳票」數目超過已繳付的按金所涵蓋的「載運入帳票」數目，請在下列適當的圓 
格內劃上「 √」號。 For subsequent request that the number of Chits being applied exceeds the number of Chits that can be issued as  
determined by the amout of deposit already paid, please mark (√ ) as appropriate: 

ons 

IV. 遞交申請  Submit the Application  

V. 個人資料收集聲明  Personal Information Collection Statement  

OR submit the completed application form (put in envelope) in person to an office of Environmental Protection Department/Civil  
Engineering and Development Department (Full addresses of the offices are contained in Section II). 

有關處理 「載運入帳票」申請的查詢可致電2872 1854 。For enquiries on processing chit application, please call 2872 1854. 
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